
Ekskursijos

Šis tekstas yra parašytas lengvai suprantama kalba.

Lengvai suprantama kalba reikalinga žmonėms,

kuriems yra sunku suprasti ir perskaityti įprastus tekstus.

Lengvai suprantama kalba padeda žmonėms 

sužinoti naujos informacijos.

Tokių tekstų jau yra įvairiose pasaulio šalyse.

Europos lengvai suprantamos kalbos simbolis. 

Daugiau informacijos rasite čia: 

https://www.inclusion-europe.eu/easy-to-read/
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Ekskursijos

Jeigu norite:

•	 pamatyti biblioteką,

•	 pamatyti bibliotekos kambarius,

•	 išgirsti apie biblioteką,

galite dalyvauti ekskursijoje.

Ši ekskursija tęsis 1 valandą.

Vienoje ekskursijoje gali dalyvauti:

	 •	ne mažiau nei 5 žmonės 

	 •	ir ne daugiau 15 žmonių.

Ekskursijos taip pat gali vykti 

skirtingomis kalbomis, pavyzdžiui:

	 •	lietuvių kalba,

	 •	anglų kalba,

	 •	rusų kalba.

Jūs galite patys pasirinkti 

ekskursijos kalbą.

Jeigu norite dalyvauti ekskursijoje, 

turite ją užsisakyti.

Užsisakyti ekskursiją galite 

elektroniniu paštu.

Mūsų elektroninis paštas yra

ekskursijos@lnb.lt
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Šį tekstą lengvai suprantama kalba rengė:

	 •	Paslaugų departamento darbuotojai

	 •	Vilius Jakubčionis

Šį tekstą lengvai suprantama kalba vertino:

	 •	Birutė Pocevičiūtė

	 •	koordinavo Paula Stašaitienė3 puslapis iš 3


